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Verslag Algemene Leden Vergadering van de Limburgse Schaakbond, zaterdag 07 september 2013 
in de Jo Gerrishal in Roermond 
 
Aanwezig namens het bestuur: Frank Clevers (voorzitter), Paul Dreuning (secretaris), Eduard Evers  
                                                  Arthur Hendrickx en Ynze Mengerink 
 
Afwezig van het bestuur: San van Dael 
                           
Overige aanwezigen: 
 

SV Bergen Paul Peters 

DJC Stein René Chappin 

GESS Ad van Os 

Heerlense Schaakvereniging Mark van Dijk 

HSDV Jan Verbruggen 

Kerkraadse SV Walter Kunstek 

SV Leudal Hans Kivits / Han Wismans 

MSV-VSM Jos Uiterwijk 

RSC ’t Pionneke Wiel Scheeren 

SV Schaesberg René Coenjaerts / Ed Sparla 

Koninklijk Erkende Venlose Schaakvereniging Piet Thijssen 

SV Voerendaal Eric-Jan Morren / Marc Kraus 

 
Aanwezig namens KNSB: Jan Stomphorst 
 
Afwezig met kennisgeving: 
 
SV Brunssum, De Juiste –Z-, EWS, De Postertoren, ’t Stokpaardje, Tegelse Schaakvereniging,  
Ad Burgmans, San van Dael, Pim Lammes, Fred Schotanus 
 
Afwezig zonder kennisgeving: de niet genoemde verenigingen. 
 
1. Opening 

Om 11.00 uur opent voorzitter Frank Clevers de vergadering door iedereen welkom te heten. Een speciaal 
woord van welkom gaat uit naar Jan Stomphorst, die namens het KNSB bestuur de ALV komt bijwonen.  

2. Ingekomen Stukken 

De inbreng van Kerkrade, Schaesberg en Voerendaal en de brief van MSV-VSM zullen bij punt 7B aan de 
orde komen. 

3. Mededelingen 

Er waren geen mondelinge mededelingen. 

Het schriftelijke antwoord van het bestuur op de vraag van Piet Thijssen (Koninklijk Erkende Venlose 
Schaakvereniging) is voldoende en daarmee is de vraag afgehandeld. 

Naar aanleiding ven een vraag van ’t Stokpaardje (vorige keer) wordt nogmaals aangegeven dat via de 
banner op de LiSB site kan worden geklikt. 
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4. Verslagen  
 
a) Verslag Algemene Vergadering 25-05-2013 
 
In het verslag vermelden welk voorstel aan de orde is. Dit in de plaats van nietszeggende zaken als punt 5 
of punt 7. 
 
Jos Uiterwijk (MSV-VSM) vindt het verslag niet altijd duidelijk, bijvoorbeeld als er staat dat een voorstel is 
aangenomen, weet je niet waar het voorstel dan over ging. ‘Kan dat niet duidelijker vermeld worden?’ 
René Coenjaerts (SV Schaesberg) doet daarop de suggestie om bij het verslag de betreffende stukken bij 
te voegen, bijvoorbeeld als er staat dat een voorstel is aangenomen, voeg dan dat voorstel als bijlage bij. 
De voorzitter voelt er nog niet voor om deze suggesties over te nemen. De voorstellen of andere stukken 
waarover gesproken wordt, zijn immers (eerder) al bijgevoegd. Bovendien wordt in het verslag op de 
website heel handig voorzien in de vraag van Uiterwijk en Coenjaerts, want in de tekst van het verslag is 
er bij een voorstel steeds met een hyperlink een doorklikmogelijkheid naar een Word- of pdf-bestand. 
 
Naar aanleiding van een vraag van Piet Thijssen (Koninklijk Erkende Venlose Schaakvereniging) over de 
ledenadministratie geeft bestuurslid ledenadministratie Eduard Evers aan dat er vandaag in Utrecht door 
de KNSB uitleg over de ledenadministratie wordt gegeven. Hij licht de werking van het nieuwe systeem, 
dat niet compatibel is met het onze, toe. KNSB-afgevaardigde Jan Stomphorst geeft aan dat er een demo 
met uitleg naar de LiSB zal toekomen. Er loopt een test van het KNSB systeem in Noord-Holland en 
Overijssel. Er zal zeker nog overleg volgen over beide systemen. Hans Kivits (SV Leudal) spreekt uit dat 
de grootste zorg het verplichte jaarlidmaatschap is waar je niemand toe kunt verplichten. In reactie hierop 
geeft de voorzitter aan dat er echter wel al tot invoering van het KNSB systeem is besloten. De LiSB 
wenst door de invoering van het nieuwe systeem niet achteruit te gaan ten opzichte van het eigen 
systeem. Jan Stomphorst zal de opmerkingen uit de vergadering meenemen naar de KNSB 
bestuursvergadering die aanstaande maandag zal plaatsvinden.  
 
Het verslag wordt vervolgens zonder verdere op- of aanmerkingen goedgekeurd. De vergadering spreekt 
haar dank uit aan de samensteller. 
 
b) Verslag thema-discussiebijeenkomst 25-05-2013 
 
Het verslag wordt vastgesteld. Bij punt 7A zal inhoudelijk op de ingebrachte punten worden gereageerd. 
 
5. Jaarverslagen 
 
A) LiSB 
 
Dit wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. De vergadering vindt dat het verslag er mooi uitziet 
en spreekt een compliment en haar dank uit aan de samensteller. 
 
B) KNSB 
 
c.) Het jaarverslag van de KNSB wordt ter kennisgeving aangenomen. Ook de KNSB ontvangt een 
compliment voor de mooie verzorging. 

6. Financiën  

a.) Jaarverslag penningmeester 

Het jaarverslag van de penningmeester wordt, na een korte toelichting, goedgekeurd. 

 

http://80.69.87.162/~lisb/new/images/stories/Vergaderingen/2011voorjaar/2011verslagalv21-05.pdf
http://80.69.87.162/~lisb/new/images/stories/Vergaderingen/2011najaar/jaarverslagknsb2010.pdf
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b.) Verslag kascontrôlecommissie 

Deze commissie werd gevormd door De Juiste –Z- (1
e
 jaar) en de Koninklijk Erkende Venlose 

Schaakvereniging (2
e
 jaar). De heren Harrie Peek (De Juiste –Z-) en Piet Thijssen (Koninklijk Erkende 

Venlose Schaakvereniging) hebben een verklaring opgesteld waarin wordt gemeld dat de boeken door 
hen beiden in orde zijn bevonden. Op advies van de kascontrolecommissie wordt het bestuur decharge 
verleend.  

c.) Verkiezing nieuwe kascontrôlecommissie 

Deze commissie bestaat uit twee verenigingen en wisselt elk jaar van samenstelling. Een gekozen 
vereniging neemt zitting voor maximaal 2 jaar. Volgend jaar gebeurt de kascontrole door De Juiste –Z- (2

e
 

jaar) en de hiervoor in de Algemene Leden Vergadering van sept. 2012 gekozen vereniging, dit is DJC (1
e
 

jaar). Kerkrade stelt zich beschikbaar om volgend jaar als reserve op te treden en wordt gekozen. In het 
jaar daarna zal Kerkrade de kascontrole doen samen met DJC. 

d.) Begroting 2013-2014 

De vergadering gaat akkoord met de begroting. De penningmeester vindt een iets grotere buffer wenselijk 
in verband met het toekomstige jaarlidmaatschap. 

e.) Voorstel contributie 2013-2014 

De vergadering gaat akkoord met het voorstel van het bestuur om de contributie voor het seizoen 2013-
2014 niet te verhogen. 

7. Wedstrijdzaken 

a.) Reactie op punten uit discussiebijeenkomst 25-05 

KO Beker 

Er is contact geweest met Duitsland. Begin volgend jaar zal er mogelijk worden deelgenomen met de 
winnaars van dit seizoen. België zal nog nader gaan kijken naar een mogelijke deelname. De animo is 
hier echter niet zo groot als in Duitsland. 

b.) Data Rapidcompetitie en KO-Beker 

De kalendercoördinator heeft geprobeerd om zoveel mogelijk de kalender te laten matchen met de KNSB 
competitie. Het enige probleem dat is overgebleven is het Nieuwjaarstoernooi van ’t Pionneke op 4 januari 
2014. De eerste competitieronde van de LiSB kan niet samen met de 9

e
 ronde van de KNSB. Daarom zal 

de LiSB ronde van 4 januari 2014 worden verplaatst naar november. Deze ronde komt dan tussen 2 
ronden in te zitten. 

Ronde 2 ( 24 november) en ronde 6 (30 maart) mogen naar januari worden verplaatst als de beide 
verenigingen hier overeenstemming over bereiken. Er wordt een afspraak gemaakt dat volgend seizoen 
nog maar maximaal 1 ronde per maand zal plaatsvinden. Verder zal ook de afspraak om perse in 
hetzelfde weekend als de KNSB te gaan zitten worden losgelaten. 

Met betrekking tot de wedstrijdleiding zijn er veel onzekerheden. Op dit moment is pas 30% van de 
teamindelingsbrieven ingevuld teruggestuurd. Daarnaast zijn er ook problemen met de promotie- en 
degradatieregeling en met de aanvangsdatum van de competitie (kan niet in september). 
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Er zijn enkele ideeën over de kalendercoördinatie, zoals het idee om de kalender voortaan voor te leggen 
aan de voorjaars-ALV. Het bestuur zal op de voorjaarsvergadering van 2014 met een voorstel komen ten 
aanzien van de kalender; dit heeft ook consequenties voor het Huishoudelijk Reglement aangezien de 
kalender daarin een hoofdstuk is. 

C1.) Promotieregeling 

Steeds meer teams willen niet promoveren wegens een gebrek aan spelers. Zij dienen vanaf volgend jaar 
onderaan in de 3

e
 klasse te beginnen. 

C2.) Amendement Bergen 

Het amendement van Bergen wordt door de vergadering aangenomen. Vervolgens wordt ook het 
bestuursvoorstel met inachtneming van de gemaakte afspraken door de vergadering geaccordeerd. 

d.) Wedstrijdreglement LiSB-Bondscompetitie art. 16 lid 2 

Het bestuursvoorstel met betrekking tot dit punt wordt door de vergadering aangenomen. 

8. Verkiezingen  

a.) Bestuur 

● Voorzitter Frank Clevers wordt herkozen. Een voorzitter is jaarlijks aftredend en wordt afzonderlijk in 
functie gekozen. 

● De bestuursleden Eduard Evers en Arthur Hendrickx (beiden periodiek aftredend en herkiesbaar) 
worden herkozen.  

● Pim Lammes uit Venlo, lid van de Tegelse Schaak Vereniging, wordt nieuw in het bestuur gekozen. Hij 
zal zich vooral inzetten voor het jeugdschaak. 

9. Rondvraag 

René Coenjaerts (SV Schaesberg) geeft aan dat het Swiss Master programma haar FIDE licentie dreigt 
kwijt te raken. Hij vraagt of een eventuele nieuwe versie aan de FIDE-eisen zal worden aangepast. De 
aanwezige KNSB-vertegenwoordiger Jan Stomphorst heeft geen idee. Hij zal het onderwerp binnen de 
KNSB bespreken en Schaesberg nader informeren. Paul Peters (SV Bergen) merkt vervolgens op dat de 
juiste versie te downloaden is. 

Vervolgens wordt er geïnformeerd naar het toernooi dat ter gelegenheid van het 85 jarig bestaan van de 
LiSB zal worden gehouden. Alle informatie hierover staat op de website. 

10. Sluiting 

Omdat er verder niks meer aan de orde is dankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en inbreng 
en sluit de vergadering.  

 

 

http://80.69.87.162/~lisb/organisatie/index.php?option=com_content&view=article&id=1&Itemid=4

